
 

 

Bericht wethouder Van de Ven 22 februari 2019: verkeerscijfers VKA+ 
 
Geachte raadsleden, 
 
Vanochtend heeft u per mail een brief ontvangen van dhr. Verheijen waarin verkeerscijfers van VKA+ 
worden genoemd. Ik kreeg van een raadslid de vraag of dit correcte cijfers zijn en waarom ik 
gisteravond namens het college heb aangegeven pas eind maart cijfers te kunnen verstrekken.  
Ik begrijp dat dit wellicht verwarrend is. Ik kan u echter op dit moment niet aangeven wat de status 
van de cijfers die dhr. Verheijen gebruikt is. Ik heb daarom om een toelichting gevraagd van de 
ambtelijke organisatie op de genoemde cijfers in de brief. Zodra ik meer informatie heb, zal ik u 
daarover informeren. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
Toine van de Ven 
  
Wethouder 
Gemeente Vught 
T. 073-6580600 
  


